
Styremøte i historielaget på Skype, søndag 21.02.2021 kl. 19.30 

 

Medvirkende: Anne, Marit, Nils, Sonja og Steinar T.  

 

Post og info 

Diverse e-poster fra Kuben og andre sentrale avsendere av historisk info er videresendt til 

styret.  

Anne har sendt inn 4 stk. årsskrift fra 2020 til NB pliktavlevering.  

 

Økonomi 

Det står 114.000,- på konto. Det mangler fortsatt innbetaling fra en av bokhandlene som 

selger årsskriftet. 

 

Billeddatabasen 

Steinar T. skal sjekke ut videre problemløsning for FileZila problematikken. 

 

Skilting av steder med historie 

Marit sender styret tekst til vurdering, Anne sin tekst er korrigert og klar. Bilder/illustrasjoner 

må på plass. Sonja må avklare om layout. 

 

Stabbestein 

Marit og Nils har gjort noen avklaringer, Marit har bedt om prisantydning for jobben fra 

Torbjørn Stensveen. 

 

Dialektopptak 

Gjert Kristoffersen har publisert en fagartikkel, der Sandøy-dialekten har fått en sentral rolle. 

Vi har publisert en sak om dette på www.sandoya.no, med lenke til artikkelen. 

 

Sonja har sendt Gjert digitalt opptak av Dina Thorsen, samt informantskjema (fylt ut av 

Steinar Thorsen) til arkivering i Universitetet i Bergen sitt dialekt-arkiv.  

 

Årsskriftet 

Gjennomgang av artiklene som er sikre og videre noen mer usikre. Det ser ut som vi kommer 

i mål i år også. 

 

Lagring av bilder og dokumenter 

Sonja har ikke rukket å se nærmere på Google skyløsningen.  

 

Sonja har vært i kontakt med skolen/barnehagen om rommet innenfor Klubben, og 

historielaget kan benytte dette rommet som lager. Det må ryddes ut og Sonja er i dialog med 

Camilla og Nils om dugnad for å rydde ut rommet. Deretter må vi kjøpe inn lagerhyller til å 

sette årsskriftene i, samt arkivskap.   

 

Årsmøtet 

Fortsatt vanskelig å avgjøre, er kanskje august den beste løsningen – avventer neste møte.  

 

Styremøtet blir tirsdag 16. mars kl. 1930 – evt. digitalt. 

 

Referent: Sonja 

http://www.sandoya.no/

